
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 17/2016  Datum: 5. 12. 2016 
 

Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta 
: 

Pavlík Jan Mgr.     (Pav) 
P 

 
 

Augustinová Jana (Aug)  P Fižová Vendula (FižV) P Horák M. Ing. (Hor) P 

Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) P 

Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) P Minařík David (Min) P 

HOSTÉ :  

 

Program jednání: 

1. Plán porad a zasedání 
2. Připomínky zastupitelů 
3. Výběrové řízení na zhotovitele ul. U Obory 
4. Plán inventur na rok 2016  
5. Nakládaní s odpady v roce 2017  
6. Program zasedání 

 

Průběh jednání a závěry:  

add 1. Plán porad a zasedání 
zasedání zastupitelstva 12. 12. 2016 v 18.00 hodin v Zámecké restauraci 
16.1.2017 – pracovní porada zastupitelů 
23.1.2017 – pracovní porada zastupitelů 
30.1.2017 – zasedání zastupitelů 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení 
2. Výroční zpráva ZŠ Choltice za šk.rok 2015-2016 a zpráva o činnosti MŠ Choltice za rok 2016 
3. Informace o probíhajících a uskutečněných stavebních akcích 
4. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti EP-12-2002889/VB1 Choltice – přeložka nn – Městys – 

ulice B. Jelínka 
5. Souhlasné prohlášení o vlastnictví pozemku p.č. 46/19 a 46/20 v k.ú.Ledec 
6. Prodej pozemku p.č. 37/5 v k.ú.Ledec 
7. Prodej pozemku č. 17 – lokalita Choltice – západ  
8. Pronájem pozemku p.č. 188/3 v k.ú.Choltice – lokalita jedousovský kravín 
9. Smlouva o poskytnutí dotace v požární ochraně na výdaje JSDH v roce 2016  
10. Rozpočtové opatření č. 10/2016 a pověření starosty provádět RO u nezbytných změn v rozpočtu v období od. 

13.12.2016 do 31.12.2016 
11. Úpravy systému nakládání s odpady od roku 2017 
12. Smlouva o odběru jedlých olejů 
13. OZV č. 5/2016 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem a dodatek ke smlouvě se SOP a.s. o odvozu odpadu 
14. OZV č. 6/2016 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů 



15. OZV č. 4/2016, kterou se ruší OZV č. 8/2010 o místním poplatku z ubytovací kapacity 
16. Stanovení výše stočného pro rok 2017 a schválení plánu financování obnovy kanalizace pro období 2017-2026 
17. Žádost o dotaci na pomník obětem 1.sv.války 
18. Úprava nájemného v DPS a DCHB 
19. Zpráva finančního výboru a rozpočet na rok 2017 
20. Informace starosty o dění v městysi od posledního zasedání zastupitelstva 
21. Projednání stížností adresovaných zastupitelstvu 
22. Různé 

 
add 2. Připomínky zastupitelů 
Ing. Horák se ptal, zda vedení ve výkopech je pod proudem? Starosta odpověděl, že se jedná o 
rozvod k veřejnému rozhlasu, kde v rozvodech je nízké napětí a výkopy jsou zajištěny. Opravují se 
poruchy. 
V. Fižová vznesla dotaz ohledně údajného zákazu starosty pro vnoučata paní Kozlové, že ji nesmí 
navštěvovat v DCHB. Starosta vysvětlil, že řešil písemnou stížnost na hluk, který způsobují 
vnoučata paní Kozlové při návštěvě – paní Kozlovou si pozval na úřad a za přítomnosti úřednice 
Jany Koláčné, která je pověřená vedením agendy kolem DPS a DCHB, domlouval paní Kozlové, 
aby lépe zajistila vnoučata, aby nezpůsobovala hluk. Paní Kozlová na to sama odvolala a zrušila 
návštěvy vnoučat. 
 
Ostatní zastupitelé bez připomínek. 
 
add 3. Výběrové řízení na zhotovitele ulice U Obory 
Proběhlo otvírání obálek, v současné době se nabídky kontrolují z hlediska věcné správnosti i 
z hlediska technického. 13. 12. provede komise výběr vítězné nabídky a s firmou bude uzavřena 
smlouva o dílo; zahájení stavby se předpokládá v březnu 2017 (dle počasí). Zároveň bude oslovena 
firma 3L, aby pro městys zpracovala žádost o dotaci na ministerstvo pro místní rozvoj. 
 
add 4. Plán inventur na rok 2016  
Dílčí inventury svých pracovišť provedou příslušní pracovníci; inventurní komise bude pracovat ve 
složení Ing. Jan Málek, Ing. Marie Fižová a Pavel Vančura; inventury budou zahájeny 9. ledna a 
budou probíhat do 20. ledna, do 23. ledna musí být zpracována závěrečná zpráva. 
 
add 5. Nakládání s odpady v roce 2017 
Po konzultaci s příslušnými pracovníky úřadu byl upřesněn bonusový systém, a to již pro rok 2017 
se promítne sleva 50 Kč za každých 6 odevzdaných pytlů v pytlovém svozu; snížení poplatku za 
úhradu do konce března v plné výši nelze použít, jednalo by se o diskriminaci sociálně slabších 
poplatníků; sleva za četnost vývozu bude počítána na litry na jednoho poplatníka. Losování výherce 
proběhne s těch poplatníků, kteří odevzdali minimálně 6 pytlů v rámci pytlového svozu, nikoliv ze 
všech, kteří se zaregistrovali. 
 
add 6. Program zasedání 
Z programu zasedání bylo projednáno rozpočtové opatření č. 10/2016 – dochází k navýšení příjmů 
v celkové výši 601 tisíc korun (v oblasti daní, správních poplatků, vstupné na zámku, zvýšení příjmu 
od Ekokomu za tříděný odpad, za svatby, veřejné prostranství), ve výdajích dochází také k navýšení, 
a to v celkové výši 446,6 tisíc korun (silnice v Severní ulici, dmychadlo pro ČOV, v ZŠ nátěr a 
dlažba, čerpadlo na hřbitově, průvodci na zámku). 
Zastupitelé se znovu vrátili k nájemnému v DPS a DCHB, kde je značný nepoměr mezi nájemným 
v našich zařízeních a obdobných zařízeních v okolí; shodli se na tom, že skokově navýšit nájemné by 
nebylo vhodné. Ing. Fižová navrhla zvýšení o inflační koeficienty od roku 2010 – 2016, což do roku 
2015 by představovalo nájemné ve výši 30,37 Kč/m² - zvýšení by pak proběhlo od II. čtvrtletí 2017, 
až by byla známá výše inflace za rok 2016 (nárůst o inflaci je zřejmě stanoveno i v nájemních 
smlouvách); finanční výbor v čele s paní Heřmanovou navrhuje zvýšení o 10%, což koresponduje i 
s nárůstem dle inflace. Případné další zvýšení nájemného bude zváženo zároveň s úpravami 
v domech (výměna oken, zateplení atp.). 



Byly projednány další stížnosti a podněty pana Jana Káni, obyvatele domu z chráněnými byty, a 
připraveny závěry a usnesení pro zasedání, které se bude konat 12.12.2016 v Zámecké restauraci. 
 
Závěrem starosta spolu s předsedou školské komise zastupitele seznámil s novelou školského 
zákona, platné od 1. 9. 2017 – jedná se o stanovení školských obvodů – starosta i předseda školské 
komise se řádně seznámí se zákonem a podmínkami stanovení těchto obvodů a poté zastupitelé 
rozhodnou o případném stanovení obvodů. 
 

Zapsala: Ing. Marie Fižová 


